
Minnesanteckningar från möte med SBF:s juniorkommitté 4 oktober 2021. 
Mötet hölls via MS Teams och var digitalt.  
 
Deltagare: Eva Abragi (EAB), Björn Sörling (BSÖ), Sven-Anders Eskilssson (SES) och Micke Melander 
(MME).  
Återbud: Ida Grönkvist (IGR) och Peter Swenson (PSW).  
 
§1. Hej och välkomna 
EAB hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat.  
 
§2. Sekreterare för mötet 
Beslutades: Att välja MME till sekreterare för mötet. 
 
§3. Rikslägret 
EAB rapporterade att löpade kontakter förs med BK Albrekts och att det har gått bra så här långt med 
förhandsanmälningar då hela 22 juniorer är anmälda till Rikslägret i Varberg den 30 oktober – 1 
november.  
 
SES meddelade att de har 11 nya juniorer igång i Värnamo och att han önskar åka med fem av dem 
(och två ledare) under dagen för en dagsvisit på Rikslägret. Skälet är att flera av dem är för unga för 
att det ska fungera med övernattning och att han vill ge dem en morot inför våren så att det får 
prova på och träffa andra juniorer.  
 
EAB fortsatte sitt rapporterande och konstaterade att det gått från uselt till jättebra på ledarfronten 
då de kommer vara fem-sex personer som tar hand om juniorerna med allehanda uppgifter.  
 
Beslutades: Att EAB tar fram alla dokument som ska skickas ut och som måste skrivas på av föräldrar 
med ej myndiga juniorer. Detta handlar om GDPR, kost/allergier, rätt till fotografering etc. samt att 
MME ser till att handlingarna skickas ut till alla anmälda deltagare. 
 
§4. Ansökningar Magnus Göranssonfonden 
EAB rapporterade att några förfrågningar har inkommit från juniorer som vill åka och spela 
juniormästerskapen i Antwerpen den 29-31 november. De har dock inte inlämnat någon formell 
ansökan varför frågan inte kunde behandlas.    
 
§5. Principdiskussion om åldersgränser och bidrag 
En principdiskussion fördes om hur vi ska behandla eventuella ansökningar till våra juniorfonder i det 
fall de innehåller ”överåriga” juniorer. Det spelas ju en del tävlingar där man tillåter såväl U27 som 
U28 och U31.  
 
Beslutades: Att våra juniorfonder är avsedda för juniorer, och att medel bara kan ges till de som är 
U26 från dem.  
 
§6. Mentorsprogrammet 
BSÖ rapporterade att de två par som sökt mentorer också fått sådana. Anders Morath har tagit hand 
om det ena och Erik Sjöstrand det andra. En längre artikel kommer i nästa nummer av tidningen 
Bridge som beskriver mentorsprogrammet och dess syfte.  



 
§7. Information om junioraktiviteter 
EAB rapporterade att Sigrid Svensson blivit anställd från november och är den som ska hålla i SOS 
Junior och Rekryteringskedjan.  
 
Beslutades: Att EAB kontatar SLE och lämnar förfrågan kring huruvida Sigrid Svensson kan 
”tjuvstarta” genom att vara med på rikslägret då JK tror det är värdefullt för hennes vidare arbete om 
hon dels får aktiva juniorkontakter men också dels träffa på olika ledare. 
 
SES rapporterade att de under hösten rekryterat in 11 nya juniorer i Värnamo och att deras 
juniorgrupp växer. Han har också fått in flera andra spelare från klubben som hjälper till med deras 
juniorprojekt.  
 
EAB rapporterade att BK Albrekts kommer göra en satsning mot den gymnasieskolan i Varberg för att 
se vad det kan ge under hösten och avslutade med att berätta om att vi har sex juniorer som ska åka 
till Budapest och spela den 44:e Internationella Budapest Bridgefestivalen, där IGR kommer medfölja 
som ledare och stöd. Tävlingen kommer spelas med Lovebridge som leverantör av tekniken, dvs via 
läsplattor.  
 
§8. Övriga frågor 
Beslutades: Att vårlägret ska arrangeras under Kristi Himmelsfärdshelgen 2022.  
 
§9. Nästa möte 
Nästa möte var redan beslutat sedan tidigare och kommer som planerat att äga rum den 25 oktober 
via MS Teams och 19.00.  
 
Beslutades: Att EAB skickar ut agenda och MME inbjudan till mötet. 
 
§10. Mötets avslutande 
EAB tackade alla för visat intresse och förklarade mötet avslutat.  
 
Vid minnesanteckningarna   Ordförande 
 
 
 
Micke Melander   Eva Abragi 


